



# 國際扶輪 3490 地區辦公室

Rotary International District 3490 Office

## 函

受文者：基隆南區社  
發文日期：2013年3月1日  
發文字號：國扶辦字第2013029號  
主旨：函請貴社協助監督 Inbound 學生禁足懲處，請查照。  
說明：

- 一、貴社交換學生陳奇美 Guilherme Gomes Mahtuk（以下簡稱該生），日前因違反扶輪青少年交換規定，被處分禁足（除地區活動、接待社、接待學校及接待家庭活動其餘私人活動全部禁止），為期二週，自2月21日至3月7日在案
- 二、經查該生於民國102年2月28日違反禁足規定出外進行私人活動，此舉已嚴重違反地區委員會之處分，為維護青少年交換之公正性，地區委員會決議懲處如下：  
**禁止該生參與澎湖三天二夜旅行。**
- 三、該生禁足剩餘期間，請貴社 RYE 主委、委員、輔導顧問及接待家庭務必嚴加督促及執行懲處。
- 四、聯絡人：RYE 執行秘書 范姜群敬（Ted）、葉竽陵（Amber）  
電話：(02)2968-2866 傳真：(02)2968-2856 手機：0933-663490  
E-mail: [rye@rid3490.org.tw](mailto:rye@rid3490.org.tw)  
<http://rye.rid3490.org.tw>

正本：如受文者

副本：前總監、總監當選人、總監提名人、各分區助理總監、地區副秘書、地區 RYE 委員會、陳奇美

地 區 總 監：林慶明

青少年交換委員會主委：周信利



地址: 220 新北市板橋區文化路一段 145 號 13 樓

Add : 13F., No.145, Sec. 1, Wenhua Rd., Banqiao Dist., New Taipei City 220, Taiwan (R.O.C.)

TEL: +886-2-2967-9591/+886-2-2967-8764 FAX: +886-2-2967-2104

E-Mail: [rye@rid3490.org.tw](mailto:rye@rid3490.org.tw)



# 國際扶輪 3490 地區辦公室

Rotary International District 3490 Office

## 函

Attention: Rotary Club of Keelung South

Date: March 1st, 2013

Number: 國扶辦字第 2013029 號

Subject: The Grounding Issue of The Inbound Student from Rotary Club of Keelung South

Description:

- A. The inbound student, Guilherme Gomes Mahtuk from Rotary Club of Keelung South, has been grounded for 2 weeks from February 21st to March 7th because of breaking RYE rules. All activities should be forbidden except the events of district, host club, school and host family.
- B. After investigating, Guilherme Gomes Mahtuk had violated the grounding rule on Feb. 28, 2013 by having a private activity. Since this behavior was against the punishment from the district committee, in order to maintain the fairness of Youth Exchange Program, the committee had decided to announce the punishment as followed:
- C. During the remaining grounding period, the RYE chairman, RYE committee members, counselors and host families of Rotary Club of Keelung South should execute the punishment and pay more attention to this student.
- D. If you have any question or further inquiry, please contact us.

Executive Secretary: Ted, Amber

Tel: + 886-2-2968-2866 Fax: + 886-2-968-2856 Cell: +886-933-66-3490

E-mail: [rye@rid3490.org.tw](mailto:rye@rid3490.org.tw)

District Governor : **Ching-Ming LIN**

District Rotary Youth Exchange Chairman : **Hsin-Li CHOU**



地址: 220 新北市板橋區文化路一段 145 號 13 樓

Add : 13F., No.145, Sec. 1, Wenhua Rd., Banqiao Dist., New Taipei City 220, Taiwan (R.O.C.)

TEL: + 886-2-2967-9591/+886-2-2967-8764 FAX: +886-2-2967-2104

E-Mail: [rye@rid3490.org.tw](mailto:rye@rid3490.org.tw)